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INTERPELACJA 
 

w sprawie przebudowy ulicy Czernichowskiej 
 
 
 

W budżecie Miasta Poznania na 2016 roku w dziale 600, rozdział 60015 dla 

zadania nr ZDM/P/067 „Przebudowa ulicy Czernichowskiej” zarezerwowano 1,5 mln zł. 

Ulica Czernichowska została zbudowana z kostki pozbrukowej. W wyniku wyznaczenia nią 

objazdu w czasie budowy autostrady A2 została ona zdewastowana przez przejazdy 

przeciążonych ciężarówek i ciężkiego sprzętu. Obecnie nawierzchnia ulicy wymaga 

wymiany z powodu jej fatalnego stanu. Jest to tym bardziej pilne, ponieważ w trakcie 

budowy nowego ronda na skrzyżowaniu ulic Starołęcka i Głuszyna będzie na ww. ulicy 

zwiększony ruch samochodów. Mieszkańcy wnioskują o wykonanie nawierzchni 

asfaltowej. 

Dlaczego przebudowa ulicy Czernichowskiej nie została wykonana w 2016 roku? 

Czy w pierwszym półroczu 2017 roku powyższe zadanie zostanie zrealizowane? 

 
Uprzejmie proszę o odpowiedź w formie pisemnej. 
 
 
 

 Z poważaniem 

                                                                                  
Zbyszko Górny 


